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Ik neem jullie met dit secretarieel jaarverslag even mee terug naar het begin van ons
bestuursjaar.

Het begon uiteraard allemaal bij de vraagactie. Ik kwam voor het eerst in mijn leven ergens
te vroeg aan. Het was mooi weer en gezellig druk op de markt. In de verte zag ik een jongen
handstanden doen op het plein, met een vel groen vest. Dat was de eerste sneakpeak die ik
kreeg van mijn bestuursgenootjes. Na een hoop opdrachten (14 veel te grote rondjes rennen
op het plein en 14 kikkersnoepjes in mijn mond proppen) was het tijd om ze echt te
ontmoeten, en hoe… De rest (alle 4, niet 3) had een dans voorbereid voor B14, ik was hier
helaas niet bij. Maar kon gelukkig afkijken bij de rest. Dit was de eerste opdracht die we
vervulde als groep. Dat ging al best soepel, toch B14?

Door de kikkersnoepjes was onze bestuursmascotte al snel gekozen, flikker de kikker! Deze
heeft ons goed bijgestaan dit jaar en was ook mee op overdrachtweekend. Hoewel hij bijna
niet meer paste in de Opel Agila van Tosca. We toerden door het hele land, leerden elkaar
kennen en zwommen als kikkers in modderwater. Ook gingen we naar BNL fashion, wat
bijna het einde voor BNL betekende. Maarja B14 had de reviews niet gelezen, kan gebeuren
natuurlijk. Na bijgekomen te zijn van de opdrachten en de schik was het stiekem toch een
erg leuk weekend.

Toen was het tijd voor de eerste vergadering bij Bram op de kamer. We maakten onze
eerste bestuursfoto, zoals je kunt zien hadden we nog wat oefening nodig. Gelukkig is het
later in het jaar gelukt om een betere foto te nemen.

Ik heb een leuke quizvraag voor julie: Als BNL waren we erg gedreven in het bezoeken van
CoBo’s. Was dit a. om gezellige andere besturen te ontmoeten of antwoord b. om als BNL te
bonden Je raad het al, antwoord C. Om alle voorwerpen te brassen! Bram bewees zich al
snel als een echte braskoning. Ondanks dit bleven de uitnodigingen binnenstromen en
bleken antwoord a. en b. ook wel te kloppen.

Tijdens de OWEE hebben we zo veel mogelijk leuke sjaarzen bijeengespokkeld en met ons
enthousiastme overtuigd om lid te worden. Deze sleepten we vervolgens mee naar
introweekend. Een gezellig maar ook belangrijk moment waarbij de begroening centraal
stond. Niet van de leden maar vooral voor Sie Leoi, het was ontzettend leuk om Sie Leoi te
zien zorgen voor baby Penus met huilgeluiden, hij leek nooit tevreden. Maar uiteindelijk
slaagde Sie Leoi erin om baby Pegasus stil te krijgen en mocht ze zichzelf begroent te
noemen. Toen was het tijd om de nieuwe leden te begroenen, een serieuze zaak. Ik had het
stoef kijken helaas nog niet helemaal onder controle zoals te zien is op deze foto’s.

Naast brassen namen we andere taken ook serieus natuurlijk. We kregen van B14 een
gezellig pakket aan problemen bij de overdracht. Een vastse trainer tekort, een
uiteenvallende airtrack en een hele hoop in te halen bingopunten.
Er werd een roulerend trainersschema voor de maandagen ontworpen waardoor er geen
vaste trainer nodig was, een hele uitdaging.



Voor de airtrack hebben we Peter heel lief aangekeken. Of naja, we hebben vriendelijk maar
vooral duidelijk gecommuniceerd met Peter. Het was eeen waar hoogtepunt voor BNL en
Pegasus toen we de langverwachte woorden eindelijk mochten horen van Peter: X gaat een
Airtrack kopen!
Een ander hoogtepunt was op NSTC 1 in Nijmegen toen ik, Sie Leoi en Bram voor de
bingopunten gingen. Ook Yoran bracht wat bingopunten dit jaar maar was ook al snel
gebonden aan een leuke medepegasusser.

We begonnen met een geheel singel bestuur, maar tijdens de regelupdate begonnen
opvallend vaak dezelfde namen te vallen en werden er koekjes en taarten meegebracht. Al
snel was niemand meer beschikbaar om voor de bingopunten te gaan.

Over leuke activiteiten gesproken: Ook dit jaar hebben de leden van Pegasus niet stil
gezeten. Er werd gegeten met de nieuwe VOODCie, schaatsen boulderen en meer met de
FACEPLANT. Ook werd Koen’s kamer meerdere keren omgebouwd tot een naaktfoto studio,
de prachtige resultaten hiervan zullen jullie binnenkort kunnen zien. Daarnaast is er ook veel
getraind, en hebben een boel enthousiaste leden ook deelgenomen aan de wedstrijden.
Waarvan de beste natuurlijk georganiseerd werd door onze eigen WedCie! Het geeft een
hoop stress maar dan heb je ook wat, het was een topwedstrijd die we gezellig afsloten met
een feest bij blue birds.

Nu raakt onze tijd als BNL toch echt op…
Met mijn laatste woorden wil graag alle trainers, commissie leden, oude lullen en andere
leden die zich hebben ingezet voor Pegasus ontzettend bedanken. Zonder jullie was dit jaar
niet mogelijk.

Maar ik wil vooral ook mijn bestuursgenootjes bedanken:
Lief BNL, ik heb met jullie een ontzettend leuk en leerzaam bestuursjaar gehad. Ik wil jullie
allemaal bedanken voor de gezelligheid en motivatie die jullie hadden, ook op de momenten
dat een twee uur durende bestuursvergadering het laaste was waar je aan moest denken. Ik
heb er van genoten om met jullie te muurtwerken en iedere vergadering kikkersnoepjes te
eten.

Meneer de voorzitter, Yoran. Ik ben trots op je hoe je iedere vergadering, ook de meest
chaotische, geleid hebt en structuur bracht aan het hoopje chaos dat we in het begin waren.
Je hebt met ontzettend veel motivatie je ingezet voor Pegasus en hebt veel taken opgepakt.
Oh, en wanneer ga je nou eindelijk je relatiediner geven?

Brammie de Pennie: Ik heb enorm genoten van de ALV powerpoint presentaties, misschien
qua vormgeving niet helemaal mijn stijl maar heel creatief. Je hebt heel veel ongeluk gehad
met je blessures dit jaar maar bent desondanks bijna altijd in de turnhal te vinden en hebt
veel leuke mededelingen. Ik weet vrij weinig van penningmeesterschap maar weet wel dat ik
mijn geld aan je zou toevertrouwen.

Lieve Tosca, jij kunt absoluut niet stilzitten tijdens vergaderingen. Maar dat was helemaal
niet erg want we hebben allemaal genoten van de nekmassages die je ons gaf tijdens het
vergaderen. Je hebt een zeer aanstekelijk enthousiastme en voerde dit ook door in je
bestuurstaken.



Lieve Sie Leoi, sorry dat ik je naam verkeerd schreef bij een van de eerste vergaderingen.
Je hebt dit jaar een mooie wedstrijd neergezet en druk bezig geweest met de merch. Maar
stond vooral bekend om je bezoekjes aan de Kurk. Het hele jaar heb ik de Kurk weten te
vermijden, maar wordt tijd dus… commisaris kurk, wanneer gaan we?

#iloveyouwiljullienooitmeerkwijtbestebestuurforever


